
Рафи  Грегоријан  присуствовао
завршној  јавној  дебати  о
уставном амандману за Брчко

«Овај уставни амандман окончава процес започет у складу са
Анексом 2, који је захтијевао обавезујућу арбитражу у погледу
спора на подручју Брчког, те ће помоћи да се створе услови
који ће ми омогућити да обавијестим Трибунал да је Коначна
арбитражна  одлука  спроведена»,  изјавио  је  данас  вршилац
дужности високог представника и супервизор за Брчко, др Рафи
Грегоријан.

Вршилац дужности високог представника и супервизор за Брчко
говорио је у Сарајеву на посљедњој јавној дебати о амандману
на Устав БиХ. Овим амандманом се Брчко Дистрикт додаје у Устав
БиХ,  како  је  дефинисано  одлукама  Трибунала,  те  Дистрикту
омогућава  ефективан,  директан  приступ  Уставном  суду,
истовремено  осигуравајући  да  ни  једна  страна  не  може
промијенити  статус  или  овлаштења  Дистрикта  одређена
арбитражним одлукама. Исти, такође, и даље омогућава два друга
начина за изношење спора који се тиче Брчког пред Уставни суд.

У  обраћању,  др  Грегоријан  је  нагласио  да  овај  амандман
дефинише овлаштења и статус Дистрикта на основу разних одлука
Арбитражног трибунала и да не мијења статус Брчко Дистрикта
или БиХ на било који начин.

«Предложени уставни амандман на Брчко је резултат значајних
дискусија  међу  великим  бројем  странака»,  изјавио  је
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Грегоријан. «Овај амандман има једногласну подршку свих 31
вијећника Скупштине Брчко Дистрикта», рекао је Грегоријан.

Констатујући да су и Влада САД и Управни одбор Савјета за
имплементацију  мира  подржали  предложени  амандман,  вршилац
дужности високог представника и супервизор за Брчко подсјетио
је Парламентарну скупштину БиХ на позив који је у новембру
прошле године упутио Управни одбор Савјета за имплементацију
мира да овај амандман буде хитно усвојен.

«Усвајањем овог амандмана помоћи ћете Брчком да гарантујесвоје
мултиетничке  структуре,  те  остварити  напредак  у  европској
перспективи БиХ», закључио је Грегоријан.


